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Referat af Generalforsamling i Hørsholm Svømmeforening 

den 23. september 2009 kl. 19.00 
i store mødelokale bag skøjtehallen. 

 
 
Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 
- Peter Gøtzsche blev valgt. 

2. Forelæggelse af bestyrelsens beretning for det forløbende år 
- Karin Bøgh forelagde bestyrelsens beretning.   

3. Forlæggelse af revideret regnskab for det forløbne år til godkendelse 
- Revisorerklæringen blev læst op. Det anbefales, at egenkapitalen hæves til kr. 

250.000, egenkapitalen er i dag kr. 181.000. Regnskabet blev enstemmigt 
vedtaget. 

4. Indkomne forslag  
- Calle Buhl gennemgik de 6 forslag. På grund af det lave medlemsfremmøde (26) på 

generalforsamlingen, var det ikke muligt vedtage de foreslåede vedtægtsændringer, 
men der var opbakning til dem. Bestyrelsen indkalder til ekstraordinær 
generalforsamling i oktober med henblik på vedtagelse. 

- Der opfordres til, at alle med tilknytning til svømmeforeningen bruger HS Forum til 
information og kommunikation. Man registrerer sig med sin e-mail adresse.  

5. Forelæggelse af revideret budget for indeværende år samt fastsættelse for den 
nye sæson (1. juni – 31. maj) 
- Budgettet gennemgået af Lars Mikkelgaard. Der er ikke garanti for størrelsen af 

kommunalt tilskud. Under udgifter fjernes kr. 31.000 hvilket var John Ludvigsens 
sidste træner løn. Overskuddet blev herefter budgetteret til kr. 84.376.  

- Forslag til kontingentforhøjelse til kr. 525 blev vedtaget. Der opkræves ikke 
indmeldelsesgebyr. 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
- Karin Bøgh, Carsten Rahe, Tine Andersen og Lars Mikkelgaard afgik efter eget 

ønske. Helle Krogh Johansen indtrådte på Tine Andersens plads for et år; Helen 
Dufour, Kirsten Væver Jokumsen og Birgitte Bang blev valgt. 

7. Valg af 1. og 2. suppleant til bestyrelsen 
- Lars Mikkelgaard blev valgt som 1. suppleant, Peter Gøtzsche som 2. suppleant. 

8. Valg af 1 teknisk revisor, 1 kritisk revisor og 1 revisor suppleant 
- Mogens Bøgh blev valgt som kritisk revisor. Ingen stillede op til valg som teknisk 

revisor; Thomas Grønne blev valgt som revisor suppleant. 
9. Eventuelt 

- Det opslås på hjemmesiden og opslagstavlen i forhallen, at der mangler en teknisk 
revisor  

- Lars Mikkelgaard takkede Karin og Mogens for deres mangeårige indsats i klubben 
og specielt Karins mange år som formand. 

- Det bliver lettere at melde sig ind i HS via hjemmesiden og generel information om 
klubben og den aktiviteter gøres lettere tilgængelig og mere overskuelig. 

- Der blev spurgt til om klubben har en bestyrelsesforsikring. Der afventes stadig 
tilbud fra klubbens forsikringsselskab. 

- Vedrørende indbruddet hos Tine Andersen var der kritik af bestyrelsens håndtering 
af sagen. Kritikken går på, at bestyrelsen ikke har udbedt sig dokumentation af 
anmeldelse, politirapporten og svar fra forsikringsselskabet. Den nye bestyrelse vil 
tage sig af sagen snarest. 

 
 
 
Carsten Rahe     Peter C. Gøtzsche 
den 11.10.09 


